
 Zápis z jednání Rady SRPDŠ konané dne 19. 9. 2018  
Přítomni: dle prezenční listiny + p. Prchal 
 
1.Co se událo:  
- proběhla rekonstrukce rozvodů vody 
- některé práce pokračují – výmalba tříd a chodeb 
- probíhá rekonstrukce tělocvičny – od října bude opět k dispozici 
 Změny v pedag. sboru: na ZŠ – nový ANJ učitel p. Pánek, pí. Wachová, 
pí.Plichtová, p. Grobár 
                                        na ZUŠ také noví učitelé – p. Štraus 

- byly pořízeny další 2 interaktivní tabule, nový nábytek, lavice, židle 
- v 1. třídách byly položeny velkoplošné koberce 
 

 
2. Čeká nás, aktuálně:  
- děti 1. tříd už chodí do školy bez doprovodu ( rodiče už nevstupují do školy) 
- byl schválen příspěvek SRPŠD 400,- ( platí se hotově, bude předána darovací 
smlouva, kterou je možné využít na dopočet z daní) 
- pokračuje se v projektu proti šikaně: NENECH TO BÝT (vše bude uvedeno na 
stránkách školy) 
- pokračuje projekt OVOCE DO ŠKOL a začíná MLÉKO DO ŠKOL pro I. i II. 
stupeň – poučte prosím děti, aby nesnědené ovoce nevyhazovaly, vzít si domů 
- pro I. stupeň je možnost Vánočního focení 
- ZUŠ: projekt 4 kroky do Rudolfína 
 - otevřeli se 2 nové hudební kroužky 
- možnost se zúčastnit opery v F. X. ŠALDY, kde budou děti hrát 
- na stránkách školy je kompletní  organizace školního roku, kalendář 
3. Plány do budoucna: 
 - rekonstrukce elektrorozvodů 
- je přislíbena přístavba na školu – čeká se na volby 
 
3. ostatní, podněty rodičů: 
- zjistit u dětí alergii na lepek ( přes třídního učitele poslat na E-mail) 
 
 
Zapsala : Martina Procházková 


